

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

14th July 2021

Circular No.: 20090

Dear Parents/Guardians,

The arrangement of the release of the HKDSE results

The results of Hong Kong Diploma of Secondary (HKDSE) Examination will be announced on 21st July 2021. Apart from distributing the HKDSE result slips to the students, the school will also provide career guidance and emotional counselling to the Secondary Six students. All Secondary Six students are requested to be seated in the school hall before 7:55 a.m.

In accordance with the guidelines issued by Education Bureau, all attendees should scan the QR code of the 'LeaveHomeSafe' mobile app or register their names, contact numbers and the date and time of their visit before entering the school for necessary contact tracing.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：20090

敬啟者：

中學文憑試放榜安排

應屆中學文憑試將於2021年7月21日放榜，學校將於當日派發中學文憑試成績通知書，除此之外，學校亦會為同學提供升學輔導及情緒支援，請同學於上午7時55分前到達學校禮堂。

為配合教育局早前發出的防疫指引，出席人士須使用「安心出行」流動應用程式或填寫到訪及個人聯絡資料作登記，以便有確診個案時進行接觸者追蹤。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 2711 8175)。

此致
中六級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年7月14日